

天保民學校

通 告

(二零一五至一六年度一月份)

(一)

服務天保民學校四十五載的黎澤倫校監將於二零一六年一月一日起榮休，而本校校監一職，將會由聖公會基督堂盧端岳牧師接任。黎校監服侍本校四十五年，帶領學校由創立至成長，可謂盡心盡力、貢獻良多，我們在此向他致以衷心的感謝，並祝願他的退休生活充實愉快，身心安康！

(二)

本校四十五周年校慶感恩崇拜暨開放日已於十二月四及五日順利完成，在此，我們感謝各位家長及同學的支持及參與，更感謝聖公會東九龍教區郭志丕主教及一眾嘉賓的光臨及指導，令活動更添燦爛繽紛的色彩。

(三)

本校將於十二月二十一日(星期一)上午十時三十分假基督堂舉行聖誕崇拜，有意參加的家長請於當天準時到校；(專車九時四十五分於學校開出)；下午為快樂迎聖誕活動，上、下課時間及程序如常。(註：學生當日可穿便服回校。)

(四)

一月十六日(星期六)為家長日，詳情請參閱有關通告。

(五)

為預防流行性感冒在校園擴散，請家長繼續每天為子女在上學前量度體溫，並於手冊內之學生體溫記錄表作記錄，以便檢查。

(六)

十二月二十二日至一月二日為聖誕節及新年假期，一月四日(星期一)復課，祈為留意。

(七)

一月份應交費用，將於一月二十九日，經自動轉帳收取，祈為留意。

此致

貴家長

天保民學校謹啟

二零一五年十二月十七日

X
X
X
X

本人已閱

組學生

帶回十二月十七日通告。

X
X
X
X

條

此致

天保民學校

家長簽署：

日期：二零一五年

月 日

Mary Rose School 2015-2016

To: All parents

Date: 17th December, 2015

Monthly Circular (January)

1. School Supervisor Mr. Jacland Lai, who has served Mary Rose School for 45 years, will be retiring soon from 1st January, 2016, and the vicar of Christ Church Reverend Ross Royden will be the new Supervisor of the school. May we take this opportunity to give our heartfelt thanks to School Supervisor Mr. Lai for his long years of services, dedication and contribution to the school, and we sincerely wish that his retirement life will be happy and fulfilling!
2. The School 45th Anniversary Thanksgiving Service and School Open Day was held on 4th-5th December, 2015. We sincerely thank all students and parents for your support and participation for the events. We are also very grateful and honoured for the presence of the Right Reverend Timothy Kwok, Bishop of the Diocese of Eastern Kowloon, and all other guests to join us in this joyous event.
3. The School Christmas Service will be held on 21st December 2015 (Monday) in the morning at the Christ Church. For Parents who are interested to join the Service, please come to school punctually (School bus will take off at 9:45 a.m.). School Christmas Party will be held in the afternoon. Class will dismiss at normal school hour. (Remarks: Students are permitted to wear casual wear to school on that day.)
4. The School Parent's Day will be held on 16th January, 2016 (Saturday). For details, please refer to related notice which will be distributed separately.
5. To prevent the spreading of influenza in school, parents/guardians please put down the temperature of your child on the Student's Handbook every day before sending him/her to school.
6. Holidays: School will be closed on the following dates:
 - From 22nd December, 2015 to 2nd January, 2016 for Christmas and New Year holidays. School will resume on 4th January, 2016 (Monday).
7. Fees for January 2015 will be charged via Autopay on 29th January, 2016.

Mary Rose School



Reply Slip

I, parents of _____ (_____), have read and comprehended all the content and details stated in the **Monthly Circular (January)** have been brought to my knowledge. Fees and payment for January 2016 can be charged via my autopay account on 29th January, 2016.

Signature of parent: _____

Date: _____